
Pytanie: 

Witam, 

W październiku Pani Wójt została poproszona o interwencję w sprawie bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu z DK 27 przy markecie Dino. Pani Wójt odpowiedziała, że skrzyżowanie jest 

oznakowane prawidłowo i omawiany wniosek "zostanie wysłany do KMP w Zielonej Górze jak 

również do GDDKiA w Zielonej Górze, jako zarządcy przedmiotowej drogi krajowej nr 27". Sądzę, 

że oznakowanie na tej trasie jest niewystarczające wobec tak dużego ruchu i wystawienie przez 

Policję kilku mandatów nie sprawi, że kierowcy przestaną przekraczać tam dozwoloną prędkość. 

Dużo jeżdżę po kraju, obserwuję działania poszczególnych władz w poprawę bezpieczeństwa 

pieszych, rowerzystów, itd. Odnoszę wrażenie, że w naszej gminie bezpieczeństwo na drogach, 

chodnikach jest na niskim poziomie. Na skrzyżowaniu Świdnica- Letnica z DK 27 przy Dino, 

przejście dla pieszych, idealnie by się sprawdziła sygnalizacja świetlna na przycisk z 

jednoczesnym załączaniem się czerwonego światła po przekroczeniu dozwolonej prędkości.  

Wiem, że na terenie gminy są realizowane inwestycje związane z poprawą stanu dróg. Dobrze 

byłoby zadbać również o poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu z DK 27 przy Dino. Uważam, 

że jest ona tym bardziej potrzebna, że skrzyżowanie użytkują zarówno zmotoryzowani jak i piesi 

uczestnicy ruchu (z uwagi na trasę prowadzącą nad zalew, do lasu, na boisko). 

Lepiej zapobiegać niż czekać aż komuś stanie się krzywda.  

 

                                                                                                  Z poważaniem Adam Frąckiewicz 

 

 

 

 

 

 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowny Panie, 

 
Uprzejmie informuję, że 28 stycznia br. ponownie wysłaliśmy pismo do GDDKiA z prośbą o 
przeprowadzenie analizy pod względem możliwości poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego na 
tym odcinku i prośbą o wprowadzenie dodatkowych zabezpieczeń. Pismo otrzymał Pan do 
wiadomości.  
 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

 


